
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XXXIX/2022

XXXIX Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 10 lutego 2022 roku,
przeprowadzonej w trybie zdalnym zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji
kryzysowych.

Obrady rozpoczęto 10 lutego 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:42 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad.l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył obrady XXXIX sesji Rady
Powiatu zwołanej na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie

powiatowym. Stwierdził, że sesja prowadzona jest z wykorzystaniem środków

porozumiewania się na odległość zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem

i zwalczaniem . COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji
kryzysowych. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym zawartym
wart. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym. Powitał

serdecznie radnych Rady Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych na sesję . Stwierdził,
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że sesja została zwołana na wniosek Zarządu Powiatu z dnia 7 lutego 2022 roku, zgodnie
z art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym. Dodał,

że wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej został dołączony do zawiadomienia o sesji.

Wniosek stanowi integralnq część niniejszego protokołu.

W celu stwierdzenia prawomocnościobrad przystąpiono do stwierdzenia quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że w sesji bierze udział

20 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum
pozwalającena podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad. 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że porządek obrad
został przygotowany zgodnie z wnioskiem Zarządu Powiatu. Projekt porządku obrad Panie
i Panowie radni otrzymali wraz zawiadomieniem o sesji. Przypomniał, że zgodnie z art. 15
ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu Rada może

wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględnawiększością głosów ustawowego składu

Rady. Przy czym w przypadku sesji zwołanej w trybie art . 15 ust. 7 wyżej wymienionej
ustawy do zmiany porządku obrad dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie

porządku obrad.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew
Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart , Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Michał Cichocki

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie uchwaliła

porządek obrad obejmujący:

l.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2022-2027,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.
4. Zakończenie obrad XXXIX sesji Rady Powiatu w Końskich.

Ad.3.
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwałw sprawach:
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a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg podziękowała za umieszczenie w Wieloletniej Prognozie Finansowej
zadania przebudowa drogi powiatowej Końskie - Bedlno. Zapytała, co będzie obejmowała

przebudowa tej drogi , którego odcinka będzie dotyczyła oraz czy podjęte zostały działania

odnośnie skrzyżowania przy Kauflandzie.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił, że w ramach tego
zadania planowane jest wykonanie drogi Nr 421 T Końskie - Bedlno na odcinku
o miejscowości Sierosławice do miejscowości Bedlenko. Zakres robót będzie obejmował

poszerzenie jezdni do szerokości 6 metrów, położenie dwóch warstw nawierzchni
i wykonanie poboczy z kruszywa o szerokości 1 m.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy są znane terminy i czy
będą kolejne nabory.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała o toczących się naborach oraz
terminach składania wniosków.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy były przeprowadzane
analizy w sprawie skrzyżowania koło Kauf1andu.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił,

że po przeprowadzeniu analizy oznakowania na tym skrzyżowaniu stwierdzono, że jest
oznakowaniem kompletnym. Dodał, że na chwilę obecną nie ma planów odnośnie

przebudowy tego skrzyżowania na rondo lub inny rodzaj skrzyżowania.

Radny Wojciech Owczarek dopytał o zakres inwestycji poprawa stanu technicznego drogi
Nr 401T.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że wnioskiem
jest objęty cały odcinek drogi od miejscowości Radoszyce do Budzisławia. Natomiast zakres
prac będzie obejmował: przebudowę odcinka w miejscowości Radoszyce koło ronda łącznie

z ulicą Konecką, rozbudowę od ulicy Częstochowskiej do miejscowości Jakimowice
na długości 3 km obejmującą budowę kładki dla pieszych obok mostu , ciągu pieszo 
rowerowego i chodnika oraz poszerzenie jezdni do 6 metrów przez miejscowość Grodzisko,
a także poszerzenie jezdni, odmulenie istniejących rowów, wykonanie zjazdów i wykonanie
dwóch warstw nawierzchni od miejscowości Jakimowice do miejscowości Budzisław.

Radny Wojciech Owczarek zapytał, czy planowane są prace na skrzyżowaniu

w miejscowości Wólka.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił, że na skrzyżowaniu

w miejscowości Wólka planowana jest wymiana i wzmocnienie nawierzchni z poszerzeniem
łuków zewnętrznych na skręcie, ponieważ przebudowa wiązałaby się z wykupem gruntów
pod lokalizację skrzyżowania i wysiedleniem mieszkańców.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa odnosząc się do wypowiedzi Dyrektora
Zarządu Dróg Powiatowych wyjaśnił, że ścieżka pieszo - rowerowa będzie przebiegała

3



od ulicy Częstochowskiej do Zalewu Antoniów, a od Zalewu Antoniów przez Grodzisko
w stronę Jakimowie będzie przebiegał chodnik o szerokości 2 metrów bez ścieżki rowerowej.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027.

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : l , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (l)
Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
większością głosów podjęła Uchwałę Nr XXXIXl1I2022 w sprawie zmiany uchwały

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, czego dotyczy kwota
na zakup usług związanych z realizacją zadania w zakresie gospodarki odpadami.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że zgodnie z ustawą prawo ochrony
środowiska środki, które otrzymują z opłat i kar nakładanych na przedsiębiorców mogą być

przeznaczone na zadania z zakresu ochrony środowiska. Wstępnie był plan na realizację

zadań w tym obszarze jednak ostatnio wystąpiła potrzeba podpisania innej urnowy na
wykonanie zadań i przesunięcia środków, dlatego uzupełniane jest to, co przesunięte zostało

uchwałą Zarządu. Dodała, że dotyczy to wykonania zadań z zakresu osuwisk ziemi i stąd jest
uzupełnienie.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, czy jest to konkretne
zadanie, czy tylko przesunięcie.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że nie i na dzień dzisiejszy nie ma
takich informacji z wydziału merytorycznego.

Na tym dyskusję zakończono.
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Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o sprawdzenie quorum.

Glosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
większością głosów podjęła Uchwalę Nr XXXIX/2/2022 w sprawie zmian w budżecie

Powiatu Koneckiego na 2022 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 4.
Zakończenie obrad XXXIX sesji Rady Powiatu w Końskich.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XXXIX sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi radnych jest udostępnionena stronie
samorządu powiatowego pod linkiem : https://samorzad.gov.pl/web/powiat-konecki/uchwaly-wykazy
glosowan-protokoly-z-sesji-rady-powiatu2
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